
附件4：
2017年苏州市海外高层次人才需求信息表

	单位名称
	苏州博众精工科技有限公司
	联 系 人
	朱光宗

	地    址
	中国江苏省苏州市吴江区云梨路1418号
	电子信箱
	zhuguangzong@bozhon.com

	邮    编
	215100
	电    话
	0512-63935908

	网    址
	www.bozhon.com
	传    真
	

	单    位    简    介
苏州博众精工科技有限公司成立于2001年，是中国最大的民营智能制造公司，是集销售、研发、生产和服务于一体的机器人系统集成商。历经15年发展，现已形成4大研发中心、10大工厂的全球布局，以苏州总部为核心，在北京、上海、深圳、重庆、美国等地区和国家设有分公司，拥有2000多名全球员工。
博众始终以智能制造为核心，助力中国制造业从自动化向智能化腾飞，目前主要有自动化设备、自动化流水线、工业机器人、智能机器人以及智慧工厂整体改造。“让我们的智慧在外太空为人类服务”是我们的使命，机器人及自动化产业中，我们树立标杆！

	人    才    需    求    信    息

	岗位
	专业
	工作内容及方向
	学历学位
	人数
	待遇（年薪）

	人工智能工程师
	计算机、机器学习、模式识别、 智能系统、语音处理
	1.负责产品人工智能的相关算法设计与编写；

2.设计和实现机器人在调度、任务管理及自然交互等模块中的人工智能；

3.参与产品技术评估和可行性方面的分析，参与产品的开发调试及相关技术文档的编写；

4.上级安排的其它工作任务。
	硕士或博士
	2
	40万

	机器人视觉工程师
	计算机、信号处理、计算机视觉、图像处理
	1.负责产品图像处理方面的相关算法设计与编写；

2.设计和实现人脸识别相关方向的核心算法；参与人脸识别相关算法的优化和移植；

3.参与产品技术评估和可行性方面的分析，参与产品的开发调试及相关技术文档的编写；

4.上级安排的其它工作任务。
	硕士或博士
	2
	40万

	嵌入式硬件工程师
	电子工程、通讯、自动化、电气电子
	-开发控制器硬件系统并且跟踪项目整个开发周期相关文档；设计并仿真电路及硬件系统测试；
-设计多层PCB板，完成包括电路功率调节、电机控制、传感器接口及通信的固件功能，数字电路测试及验证
-配合软件团队完成对相应软件算法的测试
	本科及以上
	1
	20万

	控制算法工程师
	机械电子、自动化
	-熟悉不同种类机器人算法的设计，包含运动规划、静力学、伺服控制及动力学方面的算法设计
-串并联机械手的算法设计
-焊接机其他工艺算法设计
-轨迹跟踪算法的设计
	本科及以上
	1
	30万

	控制工程师
	自动化、电气电子、电子工程
	基于Matlab和现代控制理论开发运动控制和力控制算法，并用Simulink进行算法仿真。并且基于DSP Core（ADI或Ti系列）或FPGA，应用DSP或FPGA开发环境，进行运动控制系统的底层结构开发，实现运动控制算法并进行优化。最终与实际设备相连进行算法测试、验证和优化。
	硕士或博士
	1
	25万

	软件开发工程师
	计算机、自动化、机械电子
	根据用户需求，开发自动化设备的软件系统，并提取通用模块，建立架构在实时工业以太网总线上的自动化集成软件开发平台。
	硕士或博士
	2
	25万

	视觉研发工程师
	图像处理，模式识别，计算机
	开发基于PC的机器视觉软件，包括视觉定位，尺寸测量，缺陷检测等功能，负责图像处理核心算法的设计与实现，针对实际问题开发新算法，对已有算法进行优化改进，根据现场反馈解决算法问题
	硕士或博士
	2
	25万

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	合  计
	需求岗位数7 (个)，需求人数11 (人)，涉及专业14(门)，

需求博士2(人)、硕士 6 (人)、本科及以下 3(人)。

	备  注
	


Suzhou Vacancy Information for Foreign Experts 
(2017) 
	Name of the Organization
	Bozhon Precision Industry Technology Co.,Ltd.
	Contact Person
	Light Zhu

	Address   
	No.1418 YunLi Road, Wujiang Economic Development Zone, Suzhou, China
	E-mail
	zhuguangzong@bozhon.com

	Zip Code
	215100
	Telephone
	0512-63935908

	Web Site
	www.bozhon.com
	Fax
	

	Brief Introduction of the Organization
Bozhon Precision Industry Technology Co.,Ltd. (BOZHON) , as the largest private enterprise in intelligent manufacturing in China, was founded in 2001 and is a system integrator specializing in sales, research, production and service. After 15 years’ development, BOZHON has already set up 4 R&D centers, having more than 2000 employees and establishing 10 worldwide branches. With the headquarter located in Suzhou, Jiangsu Province, branches are distributed in Beijing, Shanghai, Shenzhen, Chongqing, America and other countries and regions.
  BOZHON concentrates on intelligent manufacturing and devotes to assisting China’s manufacturing industry in transforming from automation to intelligentization. We provide customers with customized automated equipment, automatic assembly line, industrial robot, intelligent robot and overall solution of smart factory transformation. Holding the mission that “Serve the human in out space by our wisdom”, BOZHON will do the best to become the benchmark in robotics and automation industry.


	Vacancy Information

	Position Title
	Major
	Position Description
	education background
	Vacancy Number
	Salary & Welfare

	Intelligent Interaction Engineer
	computer science, machine learning, pattern recognition, natural language processing
	1. Research, develop and test code for voice and semantic interactions with human.
2. Develop independently or cooperate with external resource for a general domain/domain-specific QA systems.
3. In close cooperation with other teams for a project developing a commercial service robot system.
	Master or PhD
	2
	400，000

	Robot Vision Engineer
	computer science, computer vision, image processing, signal processing
	1. Research, develop and test code for algorithm of robot vision and image processing

2.  Design and develop algorithms and applications for face detection/recognition, object recognition, Qr code recognition, etc. 

3. Implement the optimization and transplanting of algorithm to parallel computing unit (e.g. GPU).

4. In close cooperation with other teams for a project developing a commercial service robot system.
	Master or PhD
	2
	400，000

	Embedded Hardware Engineer
	electrical/electronic engineering or other relevant engineering discipline
	-develop hardware for controller systems and accompany projects throughout the complete development cycle from specification, design and simulation of circuits over the creation of PCB-layouts to module and system tests,

- Designing multilayer PCBs and firmware for functions including power regulation, motor control, sensor interfaces, and communications; digital circuit function testing, and verification.

- Coordinate with the software team on verification of various algorithms Skills
	Bachelor or Master
	1
	200，000

	Motion control algorithm engineer
	mechatronic/automation engineering or other relevant engineering discipline
	-Programming of various robot algorithms including motion planning, kinematics, servo control, dynamics

- Algorithms for robotic manipulation

-Welding process algorithm

- Tracking algorithm Skills
	Bachelor or Master
	1
	300，000

	Control Engineer
	automation, electrical, electronic related
	1. Develop motion control and force control algorithm based on Matlab and modern control theory , and do simulation with the Simulink .

2. Furthermore, based on the DSP Core (ADI or Ti series) or FPGA, using DSP and FPGA development environment, developing the underlying structure of the motion control system, and achieve the motion control algorithm and optimize it.

3. Finally connected to the actual equipment to test, validate and optimize the algorithm.
	Master or PhD
	1
	250，000

	Software Development Engineer
	computer, automation, machinery electronics or related
	According to customer's requirements, develop software system of automation equipments,extract the common module, and establish an integrated software development platform based on  the real-time industrial Ethernet bus.
	Master or PhD
	2
	250，000

	Visual R&D Engineer
	image processing, pattern recognition, computer or related
	Develop vision software based on PC, including visual positioning, measurement, defect detection, and other functions.  Responsible for design of the core algorithm of image processing, develop new algorithms for practical problems. Optimize the existing algorithm, solve algorithm problems according to the feedback.
	Master or PhD
	2
	250,000

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	Total
	Position Number7，Vacancy Number 11，Number of Related Major 14，

Doctor Degree 2、Master Degree6、Bachelor Degree and Below 3。

	Note
	


